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Geld kun je maar één keer uitgeven. Hoe komt het nou, dat bij wijze van spreken 

de één met eenzelfde bedrag uitkomt en de ander niet? De gemeente Renkum 

moet een discussie voeren over haar manier van geld uitgeven. Een herwaar-

dering van het bestaande beleid (HBB) is belangrijk, niet alles wat we doen kan 

financieel gezien op dezelfde voet verder. We moeten ook kijken of het misschien 

anders georganiseerd kan worden, efficiënter en goedkoper. Soms kun je niet 

alles tegelijk en maak je een lijst van wat je eerst wil regelen en wat later komt. 

Maar het is ook denkbaar dat via het bedrijfsleven of regelingen vanuit Europa 

en ander overheden extra inkomsten binnengehaald kunnen worden. Wordt 

daar voldoende op ingezet? 

Kortom: onderzoek eerst hoe je een probleem op een andere of creatiever ma-

nier kunt oplossen. En waarom zou je geen gebruik maken van tips van inwoners? 

Er wonen echt wel mensen in onze fraaie gemeente, die een zinvolle kijk hebben 

op waar je aan zou kunnen of moeten denken. Dus, maak ook gebruik van de 

kennis van je inwoners! 

Voorts vind ik het belangrijk, dat je inwoners van de gemeente Renkum eens 

polst hoe ze op dit moment aankijken tegen het wel of niet zelfstandig blijven 

van de gemeente Renkum. Deze uitslag of 0-meting kan meehelpen om te zien 

in hoeverre het beeld, dat raadsleden hebben overeenkomt met wat inwoners 

denken. Het geeft een handvat om de koers nader te bepalen alvorens er een 

definitief besluit komt waarbij je de inwoners opnieuw moet betrekken. De raad 

moet niet zonder meer beslissen voor de inwoners, maar hoort zeker in een 

straks niet omkeerbare zaak, de inwoners erbij te betrekken. Dat heeft met 

democratische besluitvorming te maken. 
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